



中國新永安期貨有限公司

CHINA XIN YONGAN FUTURES COMPANY LIMITED

Our Ref: LCM_ACD_20161201

Dear Clients,
親愛的客戶：

Notice of Change/ Important Note in relation to Client Agreement, Risk Disclosure Statements, Disclaimers, Notice to Client and Notice to Client Regarding Personal Data (Privacy) Ordinance

關於「客戶協議」、「風險披露聲明」、「免責聲明」、「客戶注意事項」、「外國法要求」及「有關個人資料（私隱）條例向客戶發出的通知」之更改通知/重要提示

There will be an update for the captioned documents in accordance with regulatory requirements and effective date as below:

根據監管之規定，有關題述文件將會作出更改，生效日期如下：

1. Effective from 1 January 2017, the changes of captioned documents shall be binding on you if you retain or continue using our services after the effective date.
由 2017 年 1 月 1 日起，若閣下繼續保留或使用我們的服務，題述文件的更改對閣下具有約束力。
2. You may obtain a copy of the revised version of the captioned documents on our website at http://www.yafco.com.hk/asp_bin/newimg/1481807814.pdf
閣下可于我們的網站 http://www.yafco.com.hk/asp_bin/newimg/1481807814.pdf 下載題述新修訂之文件。
3. For any enquiries, please do not hesitate to call our Client Relationship Service Hotline at (86)4008-418-508 or (852)25297082.
如有任何查詢，請致電我們的客戶關係服務熱線(86)4008-418-508 或(852)25297082。

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

中英文版之內容如有歧義，概以英文版為準。

China Xin Yong'an Futures Company Limited
中國新永安期貨有限公司

15th December 2016
2016 年 12 月 15 日